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Minnesanteckningar från Normlösarådet 2006-11-16 
 
Närvarande: Anna Andersson, rektor Maria Carling 
 Annika Fjällström, personal Sofie Landelius 
 Maria Westman, personal Åse-Marie Rehlund-Johansson 
 Helena Vävinggren  
 Helena Blackert  
 Camilla Svensson  
  
§ 1 Val av sekreterare 
Maria Carling valdes till sekreterare. 
 
§ 2 Val av justerare 
Maria Westman och Camilla Svensson valdes att justera minnesanteckningarna. 
 
§ 3 Information om KOMET 
Carina Andersen och Gerd Agu från Socialförvaltningen i Mjölby informerade om KOMET, ett 
verktyg för föräldrar att arbeta utifrån i förhållandet barn-vuxen, se bifogad informationslapp. 
Under 2007 kommer det att starta två grupper på våren och två på hösten. 
 
§ 4 Förra minnesanteckningarna 
Kommentarer på punkter som togs upp vid förra mötet: 

- Skolans ljuståg. Alla barn i år 1-5 är välkomna att vara med. Övning sker på skoltid. 
Svante Edlund och Annie Wågbrant hjälper till. 

- I december kommer Magnus Samuelsson och besöker skolan.  
- Reflexvästar till förskolan är beställda. 
- På förskolans föräldramöte diskuterades vad som gäller för ”sjuka barn”. 
- Klassindelning år 6 har tagits upp vid rektorskonferens. Från Normlösarådet finns 

önskemål om att delning av klasserna endast sker inför år 6 (och inte sedan ytterligare en 
gång inför år 7). 

- Sofie har kollat upp statusen för tomterna bakom skolan. F n tar man bort matjorden, men 
någon byggnation kommer inte igång förrän det finns 5-6 intressenter. 

 
§ 5 Föräldrapunkt 

- För närvarande finns en kö på några barn till förskolan. Rektor kunde i dagsläget inte säga 
om alla barn som står i kö, kan tas emot. Finns det någon långsiktig strategi för hur man 
ska möta behovet av förskoleplatser? Rektor berättade att skolchefen ska besöka 
Normlösa och då kommer situationen att diskuteras. 

- Femmornas disco var lyckad. Anledningen till att det inte var en särskild sluttid för de 
yngre barnen var att man ville förenkla för föräldrar med syskon i olika åldrar. 
Normlösarådet anser att en policy bör vara att disco för barn upp till 12 år ska sluta senast 
kl 22.   

- Rektor skickade i september ut ett brev till alla hem om att terminen börjat stökigt. Extra 
resurser har nu satts in. 
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- Ett önskemål från föräldrar att samordna tandläkarbesök i Folktandvårdens 
mottagningsbuss. Detta är ingen fråga för skolan, utan något som föräldrarna får ordna 
själva. 

- Det har tidigare mätts upp höga radonhalter i vissa av skolans lokaler. Rektor kollar upp 
om detta åtgärdats. 

- Veckobreven från skolan och fritids är mycket uppskattade. Ett önskemål kom upp att 
tack i veckobreven kanske kan utformas neutralt. 

- Therese på fritids går på föräldraledighet i februari. Hennes tjänst har inte annonserats ut 
ännu.  

 
§ 6 Elevråd 
Vad ska man göra med alla löv? 
 
Städning av clown-huset kommer att ske klassvis. 
 
§ 7 FÖSA (Föräldrar i Samverkan) 
Senaste mötet var 19/10, ingen från Normlösa var där. Nästa möte hålls 15/2 i Västra Harg. 
 
§ 8 Personalens punkt 
Rapport från barnen: 

- 1-2-3 Delfinerna: Två nya barn har börjat i år 1. Treorna arbetar med Östergötland. 
Ettorna och tvåorna arbetar med jorden och ”hur det var ända från början”. I lästemat 
läser man dikter. 

- 1-2-3 Hajarna: En ny tjej har börjat i år 3. På FN-dagen gjorde man fredsduvor och 
pratade om hur barn i världen har det. Man har pratat om hur vi kan vara rädda om vår 
miljö. Treorna tränar handboll och ska snart vara med i en turnering. 

 
Förskolan har nu bytt ut sin skogsutflykt mot rörelse i gympasalen. Vårens och höstens utedagar 
ska sammanställas för att redovisa arbetet med ”Grön Flagg”. Den 6/12 hålls vernissage för 
förskolans föräldrar. Luciafirande blir det den 13/12 för syskon, föräldrar samt mor- och 
farföräldrar. Förskolan undrar också om någon förälder kan hjälpa till att ta ner gungorna inför 
vintern? 
 
§ 9 Skolledningens punkt 
Skolan har börjat fundera på hur gruppindelningen ska se ut nästa läsår. Rektor tar gärna emot 
synpunkter, t ex via mail till anna.andersson@mjolby.se. Ett önskemål från föräldrarna i 
Normlösarådet är att skolan har ett långsiktigt tänkande. För nästa läsår (07/08) ser 
elevunderlaget preliminärt ut: 
 
 Flickor Pojkar Totalt 
Fk 0 6 6 
År 1 5 4 9 
År 2 3 6 9 
År 3 6 5 11 
År 4 4 5 9 
År 5 2 5 7 
 
Budgeten för kalenderåret 2006 ser ut att ge ett nollresultat. 
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En gemensam skolkatalog för hela Mantorps skolområde har diskuterats. Normlösarådet är 
positivt till detta. 
 
§ 9 Våga vara vuxen 
Inget särskilt togs upp under denna punkt. 
 
§ 10 Bygdelaget 
Inget särskilt togs upp under denna punkt. 
 
§ 11 Övriga frågor 
Normlösarådet har hjälpt till vid Filmklubben som JUNIS anordnar på fredagkvällarna. Inför 
våren tycker Normlösarådet att det ska vara en representant från JUNIS med vid varje 
filmvisning eftersom det är de som står som arrangörer.  
 
Nästa möte bestämdes till 6/2 kl 18.30-20.30. 
 
 
 
 
 
 
 
Maria Carling Camilla Svensson Maria Westman 
Sekreterare  Justerare  Justerare 
 
 
 
 
 
 
 
 


